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Zwracam sig z uprzejmq proSb4 w imieniu mieszkafc6w

Osiedla Kazimierza Wielkiego iZawiile o uruchomienie i mo2liwo56 dostgpu

mieszkaric6w do pomp glgbinowych w celu pozyskania wody pitnej.

W przypadku awarii wodociqgowej, czy innych sytuacjach wymagajqcych

pozyskania wody potrzebne s4 aktywne pompy glgbinowe zabezpieczone,

a w momentach zapotrzebowania na wodg uruchamiane.

Na Osiedlach Kazimierza Wielkiego i ZawiSle czgsto sQ awarie wodociqgowe

w wyniku, czego nastgpuje brak wody a beczkowozy nie zawsze zabezpieczaiq

potrzeby mieszkaic6w.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.
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